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ROMÂNIA 
JUDEŢUL VÂLCEA 
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI RÂMNICU VÂLCEA 
 

 
PROCES – VERBAL 

 
 Încheiat astăzi, 11 mai 2018, în şedinţa extraordinară a Consiliului Local al 
municipiului Râmnicu Vâlcea, convocată, conform art.39, alin.(2) din Legea nr.215/2001 
privind administraţia publică locală, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
prin Dispoziţia Primarului nr.1483 din 08.05.2018 la care participă: domnul primar Mircia 
Gutău, domnul consilier juridic Cazan Petre, directorul Direcției Administrație, Juridic, 
Contencios care ține locul secretarului municipiului aflat în delegație, precum şi 22 de 
consilieri locali din cei 23 de consilieri locali în funcţie. A lipsit doamna Dobrete Florentina 
Adina. 

 Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Popa Valentin Adrian: Bună ziua! 
Pentru început dau cuvântul domnului Cazan Petre directorul Direcției Administrație, 
Juridic, Contencios care ține locul secretarului municipiului pentru a anunţa prezenţa 
consilierilor locali la şedinţă. 

Domnul Cazan Petre: Bună ziua! Şedinţa extraordinară a Consiliului Local al 
municipiului Râmnicu Vâlcea de astăzi 11 mai 2018 este legal constituită prin prezenţa 
unui număr de 22 de consilieri locali din totalul de  23 de consilieri locali  în funcție. 

Domnul primar Mircia Gutău: Înainte de a supune aprobării ordinea de zi, vă anunț 
că retrag punctul trei- Raport și proiect de hotărâre privind mandatarea reprezentantului 
Municipiului Râmnicu Vâlcea în Adunarea Generală a Acționarilor la Societatea APAVIL 
S.A. Vâlcea pentru descărcarea de gestiune a administratorilor. În continuare, supun 
aprobării, în temeiul prevederilor art. 43 din Legea nr.215/2001, ordinea de zi a şedinţei 
extraordinare de astăzi, care se votează cu majoritate simplă. Cine este ”pentru”? 

Domnul Cazan Petre: Unanimitate. 
Ordinea de zi a ședinței este următoarea: 

1. Raport şi proiect de hotărâre privind completarea alin.(1) al art.1 din Hotărârea 
Consiliului Local nr. 61/2018, așa cum a fost modificată prin hotărârea nr. 78/2018. 

2. Raport și proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de fezabilitate și a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții ”Drum acces zona Târg 
Râureni-etapa I”. 

3. Raport și proiect de hotărâre privind mandatarea reprezentantului Municipiului 
Râmnicu Vâlcea în Adunarea Generală a Acționarilor la Societatea APAVIL S.A. 
Vâlcea pentru descărcarea de gestiune a administratorilor. 

4. Raport și proiect de hotărâre privind mandatarea reprezentantului Municipiului 
Râmnicu Vâlcea în Adunarea Generală a Acționarilor la Societatea APAVIL S.A. 
Vâlcea pentru fixarea remunerației cuvenită membrilor Consiliului de Administrație. 

5. Raport și proiect de hotărâre privind rectificarea listei de investiții-total surse de 
finanțare pentru anul 2018. 

6. Raport și proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a 
Lucrărilor de Intervenție (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul 
de investiții ”Lucrări de deviere rețele zona Calea lui Traian intersecție cu strada 
Dacia”. 
Domnul primar Mircia Gutău: De asemenea, în conformitate cu prevederile alin.(1) 

al art. 43 din Legea nr. 215/2001 și ale alin.(1) al art. 47 din Regulamentul de organizare și 
funcționare a Consiliului Local, supun aprobării suplimentarea ordinii de zi, care se votează 
cu votul majorității consilierilor locali prezenți, cu următorul punct: 

-Raport și proiect de hotărâre privind efectuarea unor plăți din bugetul local. 
Domnul Cazan Petre: Unanimitate. 
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Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Popa Valentin Adrian: Intrăm în 
ordinea de zi şi la punctul unu din ordinea de zi  sunt prezentate: Raport şi proiect de 
hotărâre privind completarea alin.(1) al art.1 din Hotărârea Consiliului Local nr. 61/2018, 
așa cum a fost modificată prin hotărârea nr. 78/2018. 
 La solicitarea domnului președinte de ședință, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale și nr.4, de organizare şi 
dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură și-au prezentat 
avizele. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Popa Valentin Adrian anunţă numărul 
necesar de voturi pentru adoptarea hotărârii, respectiv cu 16 voturi. 

Nefiind discutii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiect de 
hotărâre privind completarea alin.(1) al art.1 din Hotărârea Consiliului Local nr. 61/2018, 
așa cum a fost modificată prin hotărârea nr. 78/2018. 
 Cu vot unanim se aprobă completarea alin.(1) al art.1 din Hotărârea Consiliului 
Local nr.61/2018, așa cum a fost modificat prin hotărârea nr. 78/2018, în sensul 
introducerii și a proiectului tehnic (PT), alineat ce va avea următorul conținut: 
 „ Art.1. (1) Se aprobă Documentaţia de Avizare a Lucrărilor de Intervenție (DALI), 
Proiectul Tehnic, indicatorii tehnico-economici, inclusiv descrierea sumară a investiției 
propuse a fi realizată prin proiect, revizuită,  conform Devizului General – scenariu 2, 
pentru obiectivul de investiții “Reabilitare iluminat public în Municipiul Râmnicu Vâlcea, 
inclusiv realizarea unei canalizații subterane noi aferente rețelelor electrice și de 
telecomunicații, la valoarea totală de 24.879,67867 mii lei cu TVA, respectiv 5.348,16824 
mii euro cu TVA, din care C+M la valoarea de 22.024,16238 mii lei cu TVA, respectiv 
4.734,34273 mii euro cu TVA, conform anexei care face parte integrantă din prezenta 
hotărâre.” 

Cu aducerea la îndeplinire a hotărârii adoptate se încredinţează Serviciul Investiţii 
Publice - Direcţia Investiţii şi Achiziţii Publice din cadrul aparatului de specialitate al 
primarului. 

La punctul doi din ordinea de zi  sunt prezentate: Raport și proiect de hotărâre 
privind aprobarea Studiului de fezabilitate și a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiții ”Drum acces zona Târg Râureni-etapa I”. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale, nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, 
administrarea domeniului public şi privat, agricultură, și nr.4 de organizare şi dezvoltare 
urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie 
comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură  și-au prezentat avizele 
favorabile. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Popa Valentin Adrian anunţă numărul 
necesar de voturi pentru adoptarea hotărârii, respectiv cu 12 voturi. 

Nefiind discuții se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea Studiului 
de fezabilitate și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții ”Drum 
acces zona Târg Râureni-etapa I”. 

Cu vot unanim se aprobă Studiul de fezabilitate şi indicatorii tehnico-economici 
conform devizului general – varianta 1 pentru obiectivul de investiţii «Drum acces zona 
Târg Râureni – etapa I» la valoarea totală de 448.825 lei fără TVA, respectiv 533.448,91 
lei cu TVA, din care C+M 406.000 lei fără TVA, respectiv 483.140 lei cu TVA, potrivit 
anexei la hotărârea adoptată. 

Cu punerea în aplicare şi ducerea la îndeplinire a prevederilor hotărârii adoptate se 
împuterniceşte Direcţia Investiţii şi Achiziţii Publice. 

Întrucât punctul trei a fost retras de pe ordinea de zi , la punctul patru din 
ordinea de zi  sunt prezentate: Raport și proiect de hotărâre privind mandatarea 
reprezentantului Municipiului Râmnicu Vâlcea în Adunarea Generală a Acționarilor la 
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Societatea APAVIL S.A. Vâlcea pentru fixarea remunerației cuvenită membrilor Consiliului 
de Administrație. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor și nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale și-au prezentat avizele. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Popa Valentin Adrian anunţă numărul 
necesar de voturi pentru adoptarea hotărârii, respectiv cu majoritatea voturilor consilierilor 
locali prezenți la ședință (majoritate simplă). 

Domnul consilier local Vîlcu Dumitru a anunțat că nu participă la dezbateri și la vot. 
La întrebarea domnului Grigorescu Remus referitor la suma efectivă pentru ca din 

calculul danslui suma neta este de 2482 lei, domnul administrator Ghibirdic Alexandru 
răspunde că este corectă calculația. 

Nemaifiind alte discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind mandatarea reprezentantului Municipiului Râmnicu Vâlcea în Adunarea 
Generală a Acționarilor la Societatea APAVIL S.A. Vâlcea pentru fixarea remunerației 
cuvenită membrilor Consiliului de Administrație. 

Întrunind 18 voturi ”pentru”, 3 abțineri”(Crăciunescu Grigore, Poenaru Constantin 
Mircea și Băzăvan Constantin) și o neparticipare la vot (Vîlcu Dumitru) se mandatează 
reprezentantul Municipiului Râmnicu Vâlcea în Adunarea Generală a Acționarilor la 
Societatea APAVIL S.A. Vâlcea să îndeplinească atribuţia prevăzută atât în Actul 
Constitutiv al societății, cât și în Contractul de mandat al reprezentantului Adunării 
Generale a Acționarilor, respectiv ”s ă fixeze remunera ția cuvenit ă membrilor 
Consiliului de Administra ție”, astfel încât indemnizația fixă lunară, parte a remunerației 
să nu depășească suma de 4280 lei brut/lună. 

Cu aducerea la îndeplinire a hotărârii adoptate se încredinţează reprezentantul 
municipiului Râmnicu Vâlcea în AGA la Societatea APAVIL S.A. Vâlcea  

La punctul cinci din ordinea de zi  sunt prezentate: Raport și proiect de hotărâre 
privind rectificarea listei de investiții-total surse de finanțare pentru anul 2018. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, 
administrarea domeniului public şi privat, agricultură; nr.4, de organizare şi dezvoltare 
urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie 
comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi nr.5, pentru învăţământ, 
culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement și-au prezentat 
avizele. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Popa Valentin Adrian anunţă numărul 
necesar de voturi pentru adoptarea hotărârii, respectiv cu 12 voturi. 
 Domnul Crăciunescu Grigore: Domnule primar, aș dori să lămurim câteva aspecte 
de modificările propuse în structura listei de investiții. Nu stiu dacă s-a făcut o analiză 
pentru retragerea sumei de 25.000 lei de la Grădina ZOO pentru sistemul de pompare. 
Înteleg că la stadion pentru sistemul de irigații apa care se folosește la monetul actual este 
din reteua APAVIL si se plătește. În urma unei discuții cu domnul Miftode am înțeles că se 
schimbă sursa, puțuri la mare adâncime, dar și investiția costă și dacă există o estimare la 
cât se ridică costul pentru forare la mare adâncime plus pompele? Stiu ca trebuie niste 
aprobări de la SGA sau de la ABA și oricum se plateste și apa din puturile de la mare 
adâncime și dacă avem un studiu în acest sens? 
 Domnul primar Mircia Gutău: În legătură cu forarea pentru puțuri, am experiență că 
și eu am un  puț în curte și lucrarea efectiv nu costă foarte mult. Este diferentă foarte mare 
între ceea ce se plătește acum și ceea ce se va plăti schimbând sursa de alimentare 
pentru că nu se va mai plati apa. 
 Domnul Crăciunescu Grigore: În legătură cu sumele pentru Cimitirul din Nord, eu 
știu că, în urmă cu 3-4 ani de zile în urmă, s-a luat o decizie ca acest cimitir să se extindă 
spre Nord dar au fost ceva probleme cu terenul și se aflau în instanță la Pitești. Acum 
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solicitati această sumă pentru modernizarea gardului sau se extinde cimitirul pe 
proprietatea respectivă? Acolo erau și niște rețele de utilități. Care este situația de fapt? 
 Domnul primar Mircia Gutău: Noi am defrișat toată suprafața de teren, vrem să 
schimbăm gardul. De asemenea, am făcut curățenie pe canalul de la Calea lui Traian și 
care merge până la Calea București și dorim să amenajăm întreaga zonă pentru a nu se 
mai inunda zona respectivă. Am decolmatat întregul canal. Sub liniile de înaltă tensiune nu 
se poate construi nimic și acolo amenajăm niște locuri de parcare. 
 La întrebarea domnului Crăciunescu Grigore dacă s-a finalizat acțiunea în instanță 
și dacă suntem proprietari, domnul primar Mircia Gutău răspunde că s-a finalizat de  mult 
și suntem proprietari. 
 La întrebarea domnului Crăciunescu Grigore dacă tranzacția a fost prin negociere 
sau prin expropriere, doamna Feroiu Maria spune că a fost expropriere pentru cauză de 
utilitate publică. 
 La întrebarea domnului Crăciunescu Grigore dacă pentru montarea stâlpilor de 
semnalizare rutieră în zona centrală există un studiu, domnul primar Mircia Gutău spune 
că aplică ceea ce a văzut și în străinătate și pe lângă marcajele de pe stradă se impune si 
aceste indicatoare de dirijare. Vor fi asemănător sistemului de la Kaufland din zona de 
Nord. Se are în vedere ca o bandă de pe Calea lui Traian să fie circulată de sus până jos 
și în acest sens vom face si semnele de presemnalizare pe stradă. De asemenea, intrarea 
la Dacia la fi pe prima bandă la dreapta cu sistem de presemnalizare ca să nu mai aștepti 
să intri. 
 La întrebarea domnului consilier Poenaru Constantin Mircea dacă achizitia 
semnelor include și montajul domnul primar Mircia Gutău spune că în mod sigur este 
prinsă și această acțiune. 
 Domnul Crăciunescu Grigore: Domnule primar, la Târgul de la Râureni se propune 
a se aproba și deconta pe capitolul ”Cheltuieli diverse și neprevăzute” suma de 285.000 de 
lei. Știu că se încadrează în procentul legal. Dacă se solicită aprobarea Consiliul Local 
pentru acest capitol, avem o informare de la dirigintele de șantier vizavi de ceea ce se 
întâmplă acolo? 
 Domnul primar Mircia Gutău: Așa cum prevede legea suma propusă se încadrează 
în procentul de 5% și este prevăzut în devizul general acest capitol. Bineînțeles că avem 
dispozițiile de șantier ale dirigintelui. Au fost o serie de probleme încă de la proiect- o serie 
de omisiuni și multe situații depistate în teren care au trebuit rezolvate: la stâlpi, la 
geamurile clădirii, foarte foarte multe deficiențe ce trebuiau remediate. Constructorul iese 
pe pierdere de la această lucrare pentru că trebuie să deconteze la funizori. 
 Domnul Crăciunescu Grigore: Executantul a venit cu o propunere foarte mică și 
acum suntem nevoiți să plătim din bugetul local mai mult. Dacă nu era necesară aprobarea 
consiliului local era altceva. Trebuia să existe o justificare clară pentru că așa noi aprobăm, 
în limita legii, un procent de 5% pe capitolul de ”Cheltuieli diverse și neprevăzute”. 
Consider că ar fi fost normal, corect și legal să se prezinte un raport jutificativ care să 
spună ce s-a întâmplat, ce a trebuit remediat, înlocuit, ș.a.m.d.. Sunt dispozițiile date de 
dirigintele de șantier, constructorul a făcut și asta este. 
 Domnul primar Mircia Gutău: Sper că vă dați seama că nu se face decontarea fără 
a avea aceste dispoziții de șantier. S-a lucrat foarte mult și dorim să finalizăm lucrarea 
până la sfârșitul acestei luni. Trebuie să ne încadrăm în acest procent de %%. Vina în 
acest caz vine dintr-o situație în alta chiar de la proiectant și în continuare și în acest caz 
nu ne putem îndrepta împotriva cuiva anume.. 
 Nemaifiind alte discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind rectificarea listei de investiții-total surse de finanțare pentru anul 2018. 
 Întrunind 18 voturi ”pentru” și 4 voturi ”împotrivă” (Crăciunescu Grigore, Poenaru 
Constantin Mircea, Băzăvan Constantin și Vîlcu Dumitru) se aprobă rectificarea listei de 
investiții - total surse de finanțare pe anul 2018, prin modificări în structură, conform anexei 
nr.6, care face parte integrantă din hotărârea adoptată, rămânând la valoarea totală de 
30.520.000 lei.  

Influențele din această rectificare se regăsesc în anexa menționată mai sus.  
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Anexele nr. 1- Situaţia veniturilor estimate de încasat la bugetul local pe anul 2018, 
nr.2 – Situația privind repartizarea pe capitole de cheltuieli a creditelor bugetare pe anul 
2018, nr.3 - Situaţia privind repartizarea creditelor bugetare pe unităţi de învăţământ pentru 
cheltuieli funcţionale pe anul 2018, nr.4 - Lista de investiţii pe anul 2018 – fonduri externe 
nerambursabile postaderare şi cofinanţare buget local și nr.5 – Lista de investiţii pe anul 
2018 – reabilitare termică blocuri de locuinţe  rămân nemodificate. 

Cu aducerea la îndeplinire a hotărârii adoptate se încredințează Direcția 
Economico-Financiară și Direcția Investiții și Achiziții Publice. 

La punctul șase din ordinea de zi  sunt prezentate: Raport și proiect de hotărâre 
privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenție (DALI) și a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții ”Lucrări de deviere rețele zona 
Calea lui Traian intersecție cu strada Dacia”. 
 Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale și nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, 
administrarea domeniului public şi privat, agricultură și-au prezentat avizele. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Popa Valentin Adrian anunţă numărul 
necesar de voturi pentru adoptarea hotărârii, respectiv cu 12 voturi. 
 Domnul Grigorescu Remus:  Este vorba de devierea rețelelor de la lucrarea de la 
Dacia care este executată. În SF-ul pe care l-am aprobat pentru această intersecție nu au 
fost prevăzute și aceste activități ? 
 Domnul primar Mircia Gutău spune că nu au fost prevăzute pentru că la autorizație 
am cerut tuturor furnizorilor de utilități să ne spună dacă au rețele. Cei de la CEZ au spus 
că nu au dar în realitate situația a fost alta. Lucrarea a fost cu proiectare și executie. 
 Domnul Poenaru Constantin Mircea: Lucrarea este executată și rețelele mutate în 
acest moment ? Nu ar fi trebuit să fie invers să aprobăm mai întâi acest SF și apoi să 
facem lucrarea ? 
 Domnul primar Mircia Gutău: Da, sunt finalizate. Dar lucrarea a fost contractată cu 
proiectare și executie și în timp ce proiecta și executa. În timpul executiei s-a găsit această 
situație. Vreau să vă spun că am avut reclamații din zonă de la un cetățean care ne-a 
sunat să ne întrebe de ce asfaltăm noaptea că îl deranjăm. Ziua când este circulație 
intensă în zona respectivă era imposibil de lucrat. Nu poți mulțumi pe toată lumea. 
 Domnul Poenaru Constantin Mircea:  Dacă nu ați avea majoritatea în Consiliul Local 
de unde ați stii dacă se aprobă suma asta ? 
 Domnul primar Mircia Gutău : Mizez foarte mult pe bunul simț al celor din consiliu 
pentru că sunt situații reale care apar la executarea lucrării pentru a se intra în legalitate. 
Avizele nu au fost conforme. Pe partea dreaptă la ieșirea din Dacia erau casetate în beton 
o serie de cabluri și a fost o minune că respectivul constructor a reusit să le mute în timp 
record. 
 La întrebarea domnului consilier Grigorescu Remus dacă este legală hotărârea, 
domnul Cazan Petre directorul Direcției Administrație, Juridic, Contencios spune că este 
legală pentru că nu este făcută decontarea. 
 Domnul Miftode Liviu, directorul Direcției Investiții și Achiziții Publice spune că suma 
pentru realizarea tuturor lucrărilor din intersecția respectivă inclusiv cele prevăzute în 
prezentul SF au fost prevăzute în lista de investiții și aprobate pe o sumă totală. Am 
achizitionat contractarea lucrării cu proiectare plus executie. Proiectantul a depus in 
termen dar nu am avut sedintă extraordinară, nu am avut cand să supun aprobării. 

Nemaifiind alte discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenție (DALI) 
și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții ”Lucrări de deviere rețele 
zona Calea lui Traian intersecție cu strada Dacia”. 
 Întrunind 15 voturi ”pentru”, 4 voturi ”împotrivă” (Crăciunescu Grigore, Poenaru 
Constantin Mircea, Băzăvan Constantin și Vîlcu Dumitru) și 3 ”abțineri”(Condescu Daniel, 
Grigorescu Remus și Nuică Ionuț-Eduard) se aprobă Documentația de Avizare a Lucrărilor 
de Intervenție (DALI)  şi  indicatorii tehnico-economici pentru obiectivul de investiție 
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“Lucrări de deviere rețele zona Calea lui Traian intersecție cu strada Dacia”, la valoarea 
totală de 277.552 lei fără TVA, respectiv 330.287 lei cu TVA, din care C+M la valoarea de 
244.000 lei fără TVA, respectiv 290.360 lei cu TVA. 

Documentaţia aprobată conform alineatului precedent, anexă la hotărârea adoptată, 
se păstrează la Serviciul Investiţii Publice. 

Cu aducerea la îndeplinire a hotărârii adoptate se încredinţează Serviciul Investiţii 
Publice - Direcţia Investiţii şi Achiziţii Publice din cadrul aparatului de specialitate al 
primarului. 

La punctul suplimentar unu  sunt prezentate: Raport și proiect de hotărâre privind 
efectuarea unor plăți din bugetul local. 

Comisiile de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea 
ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze 
economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement și-au prezentat avizele. 

Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Popa Valentin Adrian anunţă numărul 
necesar de voturi pentru adoptarea hotărârii, respectiv cu 12 voturi. 

Nefiind discuții pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind efectuarea unor plăți din bugetul local. 

Cu vot unanim se aprobă alocarea din bugetul local, de la Capitolul 67 ”Cultură, 
recreere şi religie”, a sumei de 4.000 lei, conform anexei la hotărârea adoptată, urmând ca 
pentru fiecare plată să se încheie cu solicitanții protocoale de colaborare.   

Se împuternicește primarul municipiului, domnul Mircia Gutău, să semneze 
protocoalele de colaborare ce se vor încheia cu solicitanții, conform alineatului precedent. 

Cu aducerea la îndeplinire a hotărârii adoptate se încredinţează Direcţia 
Economico-Financiară și Biroul Comunicare, Sport, Cultură din cadrul aparatului de 
specialitate al primarului. 
           Domnul preşedinte de şedinţă, consilier local Popa Valentin Adrian: Nemaifiind alte 
discuții, declar închisă şedinţa de consiliu local de astăzi, 11 mai 2018. 

 
 
 

     PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,               SECRETAR MUNICIPIU, 
 
                     Valentin Adrian POPA                         jurist Ion DIDOIU 
 
 
 
 
 
 
 
Red.R.M. 
1 ex. 

 


